
Referat styremøte Frøystad vel 10. januar 2023

Til stede: Anders, Anita, Tor Morten, Eirik, Venke, Daniel og Hans Christian

Ikke til stede: Bitten, Tone.

- Godkjenning av referat fra forrige møte v/Styret

Godkjent.

- Økonomisk status v/ Tor Morten

Tor Morten orienterer.

Tor Morten skal til neste møte presentere noen punkter for hvordan vil kan
organisere deltakelse på dugnad og betaling for uteblivelse.

- Kommunekontakt v/ Brit Iren

Ikke til stede.

- Klipping av fotballbane – plan for våren v/ styret

Fungerte greit i høst. Kommunen har fått tilbakemelding om å klippe lavere til våren.
Noen frivillige har sagt seg villige til å klippe banen innimellom.

- Lekeplasser v/ Anders

Rutsjebanen på Village Green restaureres til våren. En snekker har gjort en
vurdering av tiltak og pris. Også de mindre lekeplassene har behov for tiltak. Det nye
styret legger planen videre for lekeplassene.

- Grøntområder og grøntavtalen v/ Daniel
- Avtale med Anticimex

Fellene fra Anticimex virker som de skal.

Grøntavtalen går ut i september 2023. Daniel kan begynne på reforhandling. Nytt
styre beslutter hva som gjøres videre.

Det er lys i alléen som ikke virker. Det er også et gatelys som ikke fungerer. Daniel
tar et bilde og ber Bitten sende inn til kommunen.



Sopp under trærne i alléen, som ble tatt opp på forrige møte, er ikke et tegn på
sykdom.

- Orientering fra grøntkomiteen v/ Anita

Planen er å få ferdigstilt påbegynt arbeid før årsmøte, blant annet en
informasjonsbok.

Eirik ber grøntansvarlig se på om et drivhus for planter og forsamlingshus kan
anlegges på fellesområdene.

Anita og Daniel utarbeider forslag til konsept.

- Naust og naustleie v/ Per Olav

Lås er nå byttet.

- Web, fellespostkasse v/ Tone

Ikke til stede.

- Årsmøte 2023 v/Eirik

Innkalling sendes ut innen 17. Januar.  Frist for innkomne saker settes til  3. Februar.

GF mandag 6. mars klokken 19.00.

Neste styremøte mandag 13. Februar.

GF mandag 6. mars klokken 19.00.

Oppgaver til GF:

Venke har laget et forslag til budsjett for 2023 som går 80.000 kroner i pluss. Hun
gjør avsetninger på 40.000 kroner til vedlikehold og oppgraderinger av lekeplasser.

Eirik lager et utkast til arbeidsprogram for neste år.

- Oversikt over dugnadsoppgaver v/ Eirik



Finnes det en samlet oversikt over dugnadsoppgaver på Frøystad? Hvis ikke det
finnes mener Eirik at det må lages en oppgaveplan/samordning.

- Eventuelt (alle)

Undersøke status GDPR.

Vedtak: Daniel har hovedansvar for å følge opp GDPR.


